



Procurement Services / Services d'approvisionnement  
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa  
200 Kent St. / 200, rue Kent  
Ottawa Ontario K1A 0E6

**May 30, 2024**

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION  
# 30005456**

**Addendum #6**

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously posted on CanadaBuys, Addendum #6 is hereby issued.

**Questions and Responses :**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following additional question received to-date and DFO's response.

Q11. May Bidders also submit 'Nil' prices for other areas in stream 1 for which they do not want to provide services?

R11. Bidders have the choice of submitting a bid for stream 1, stream 2, stream 3, stream 4, or any combination of those streams. Any stream for which the Bidder is submitting a bid MUST include ALL areas in that stream. Any bid that does not provide complete pricing tables for all areas in a given stream will be deemed non-responsive for that stream.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**



### **Addenda n° 6**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné publié précédemment sur AchatsCanada, l'Addenda n° 6 est émis.

#### **Questions et réponses :**

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir la question additionnelle reçue à date et la réponse du MPO ci-dessous.

Q11. Est-ce que les soumissionnaires peuvent aussi soumettre des valeurs 'NIL' pour les autres zones du volet 1 s'ils ne veulent pas soumettre rien pour les autres zones dans le volet 1 ?

R11. Les soumissionnaires ont le choix de présenter une soumission pour le volet 1, le volet 2, le volet 3, le volet 4, ou toute combinaison de ces volets. Tout volet pour lequel le soumissionnaire présente une soumission DOIT inclure TOUTES les zones de ce volet. La soumission qui ne fournit pas de tableaux de prix complets pour toutes les zones d'un volet donné sera jugée non recevable pour ce volet.

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**